



**НОВЫЙ
СОЧИ**



О НАС\ABOUT US

Санаторно–курортное Объединение «Новый Сочи» – принимающая компания и туроператор по г. Сочи (реестровый номер РТО 017044).

Официальный партнер международного туристского форума SIFT (2015–2017).

Организатор рекламно–экскурсионных туров для руководителей ТИЦ и турагентств РФ и СНГ.

Победитель 2017 г. краевого конкурса «Лидеры туристской индустрии» Курортный Олимп (Краснодарский край) в номинации «Лучшая организация, осуществляющая туроператорскую деятельность» (2 место).

Гарантия клиентам профессионального подхода, безупречного сервиса и повышенного внимания.

Sanatorium and Resort Association "New Sochi" is a host company in Sochi and a multi–profile tour operator (register number RTO 017044).

Official partner of the international tourist forum SIFT (2015–2017).

We organize fam trips for the heads of Tourist inform centers and travel agencies of the RF.

The winner of the 2017 regional competition "Leaders of the tourist industry" Resort Olympus (Krasnodar region) in the nomination "The best organization carrying out tour operator activity" (2nd place).

We guarantee our clients a professional approach, impeccable service and increased attention.

[#НовыйСочи](#) [#NewSochi](#)



НАШИ ПРЕИМУЩЕСТВА\OUR ADVANTAGES

- * 19 лет в туризме
 - * Профессиональная команда сотрудников с профильным высшим образованием
 - * Квота мест в лучших отелях и санаториях г. Сочи
 - * Собственный транспорт
 - * Более 100 000 довольных туристов
-
- * 19 years in tourism
 - * The professional team of employees with profile higher education
 - * A quota of places in the best hotels and sanatoriums of Sochi
 - * Own transport
 - * More than 100 000 happy tourists



SOCHI MUSIC WEEKEND



Собственный ежегодный проект «Sochi Music Weekend» – фестиваль электронной музыки, представляющий именитых диджеев и хэдлайнеров нашего времени на самых лучших площадках Сочи и Красной Поляны. Победитель премии "Событие города ЮФО 2016" в номинации "Фестиваль города ЮФО 2016".

Сайт: www.smw.newsochi.com

Our own annual project "Sochi Music Weekend" is a festival of electronic music, representing famous DJs and headliners of our time at the best venues in Sochi and Krasnaya Polyana. The winner of the award "Event of the city of the SFD in 2016" in the nomination "Festival of the SFD city 2016".

Website: www.smw.newsochi.com



НАШ ОФИС ПО МЕЖДУНАРОДНОМУ ТУРИЗМУ\ OUR OFFICE FOR INTERNATIONAL TOURISM

- * Оформление виз
- * Индивидуальный туризм
- * Групповой туризм

- * Visas
- * Individuals and groups

www.travel-ns.ru




НАШИ УСЛУГИ\SERVICES

- * Размещение в санаториях и отелях Сочи, Красной поляны, Олимпийского парка, гарантия лучшей цены для групп.
- * Транспортно–экскурсионное обслуживание.
- * Групповые и индивидуальные экскурсии.
- * Авторские, комбинированные экскурсионные туры.
- * Школьные и студенческие туры.
- * Горнолыжные туры.
- * Медицинский туризм.
- * Эксклюзивные турпродукты для туристских компаний.
- * Прием иностранных групп, делегаций.
- * Организатор MICE мероприятий (гарантия лучших цен).
- * Принимающая компания крупных спортивных мероприятий.
- * Accommodations in sanatoriums and hotels of Sochi, Krasnaya Polyana, the Olympic Park. Best price guarantee for groups.
- * Transport and excursion maintenance.
- * Group and individual excursions.
- * Author's, combined excursion tours.
- * School and student tours.
- * Mountain and skiing tours.
- * Medical, treatment, sanatorium and resort tourism.
- * Development of exclusive tourist products for travel companies.
- * Reception of foreign groups, delegations.
- * The host company offering a "turnkey" solution for organizers of MICE events (guarantee of the best prices).
- * The host company of major sporting events (in 2018 the official incoming company of the First International Boxing Forum).

КОНТАКТЫ\CONTACTS

ООО "Санаторно-курортное объединение "Новый Сочи"
LLC "Sanatorium and Resort Association" New Sochi"

Отдел бронирования\Reservation department:

 +7 (862) 227-08-07, 227-08-06,
+7 (988) 239 00 93

 mail@newsochi.com

 www.newsochi.com

 newsochi

 newsochi

 newsochi

 newsochi

